

“攜手行善”婚宴回禮捐贈”Share the Joy”Wedding Favor Donation

分享您的祝福，在婚禮當天創造一個更有意義的好日以及分享這份幸福幫助患病兒童及家人一同分享！

本著奉獻的精神，選擇向香港 RMHC 捐款，以代替傳統的婚禮禮物。

Create a more meaningful occasions on your wedding day through sharing your blessing to help keeping families together to help kids to heal and cope better!

In the spirit of giving, choosing to donate to RMHC Hong Kong in lieu of traditional wedding favor.

A) 款式 Choice of the card A6 (105 x 148mm):

正面 Front:

***請選擇 Please select:**

Option 1 (Generic):

攜手行善 Thank you for Keeping families Close

感謝您的支持幫助維繫家庭，以幫助孩子更好地面對及獲得治療！

Thank you for Keeping Families Close



Option 2 (Custom):

你的相片 Your Photo

感謝您的支持幫助維繫家庭，以幫助孩子更好地面對及獲得治療！

Thank you for Keeping Families Close



面設計 Back Design :

Outline:

- Addressing the couple's generosity to donate their wedding money to RMHC.
- About RMHC and who are they helping

Sample:

衷心感謝一對新人在這個大日子,將婚宴回禮的金額捐贈於有需要的小朋友及家庭,支持患病他們渡過難關.

RMHC HK would like to sincerely thank the newlyweds for donating their wedding reception money to children and families in need on this very special day to support the sick children in getting through this difficult time.

請支持「香港麥當勞叔叔之家慈善基金」繼續推行「以家庭為本」的服務,以幫助更多家庭,他們都需要您的愛心及鼓勵!

Please support RMHC Hong Kong to continue to offer family-centered care services to help more families need your love and encouragement!

衷心感謝一對新人在這個大日子,將婚宴的禮金捐出,以幫助患病的小朋友及家庭渡過難關.

Our sincerest thanks to the newlyweds for donating their wedding reception money to support ill children and families helping them to get over their difficult time.



請支持香港麥當勞叔叔之家慈善基金繼續推行「以家庭為本」的服務,以幫助更多家庭,他們都需要您的愛心及鼓勵!

Please support RMHC Hong Kong to continue to offer family-centered care services to help more families need your love and encouragement!



rmhc.org.hk



RMHC_HK



RMHCHK



Ronald McDonald House Charities



B) 捐贈金額 Donation

| 賓客人數 No. of Guest | 數量 Quantity | 捐贈金額 Donation Amount (*請選擇 Please select) |
|--------------------------|--------------|--|
| 120 人 Guest (10 圍 Table) | 120 張 pcs | <input type="checkbox"/> HK\$1,988 |
| 240 人 Guest (20 圍 Table) | 240 張 pcs | <input type="checkbox"/> HK\$3,888 |
| 360 人 Guest (30 圍 Table) | 360 張 pcs | <input type="checkbox"/> HK\$5,288 |
| 480 人 Guest (40 圍 Table) | 480 張 pcs | <input type="checkbox"/> HK\$6,588 |
| 以上 Or above | +1,000 張 pcs | <input type="checkbox"/> HK\$10,888 或 Or <input type="checkbox"/> 其他金額 Extra: _____ |

C) 領取方法 Collection

*請選擇 Please select:

自取或請速遞到麥當勞叔叔之家慈善基金觀塘辦公室基金辦事處領取

Self-pick up or by courier

速遞到付 Courier delivery

收件人姓名 Name: _____

收件人電話 Contact no.: _____

送貨地址 Delivery Address:

D) 聯絡資料 Contact Information

姓名 Name: _____ (中文) _____ (English)

聯絡電話 Contact no.: _____ 電郵 Email: _____

地址 Address: _____

E) 付款方法 Payment

支票 By cheque

支票號碼 Cheque no.: _____

抬頭請寫:「麥當勞叔叔之家慈善基金有限公司」

Please make cheque payable to “Ronald McDonald House Charities Hong Kong Limited”

信用卡 Credit Card (*請選擇 Please select: VISA 卡 VISA card/萬事達卡 Master Card)

持卡人姓名 Cardholder's Name: _____

信用卡號碼 Credit Card No.: _____

有效日期 Expiry Date (月 MM/年 YY): _____

持卡人簽署 Cardholder's Signature: _____

直接捐款 Direct Bank-in

匯豐銀行戶口號碼 HSBC Bank Account No. 067-450999-292

渣打銀行戶口號碼 Standard Chartered Bank Account No. 44-1-060619-5

*請將數紙正本寄回本會。 Please mail the original bank-in slip to us.

備註 Remarks:

- 麥當勞叔叔之家慈善基金將以上述資料與你保持聯絡，定期介紹本會的活動資訊及工作進展。如若你不願意收到有關資訊，請於方格內加上“✓”號。
- Ronald McDonald House Charities Hong Kong may use your contact information from time to time to provide you the news of program, events and fundraising materials. If you do not wish to receive the information, please “✓” the box.

感謝你的支持! Thank you for your support!

Should you have any inquiry regarding “Share the Joy, Wedding Favor Donation”, please do not hesitate to contact Calvin Chung at +852 3892 7123 or calvin.chung@rmhc.org.hk